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VERSLAG  
VERGADERING COMMISSIE 4  

van donderdag 14 juni 2012 om 19:30 uur 

 
Aanwezig:  
Bax Bas - voorzitter 
Calis Clara, Der Kinderen Annemie, Debondt Luc, Daniëls Tom, Bockx Greet, Meeus Paul, Diels Vincent, Reniers 
Peter – raadsleden 
Hermans Luc, Gevers Dimitri – schepenen 
Lescouhier Tine – consulent preventie 
Van Hees Stan – diensthoofd jeugd 
Peeters Thomas – consulent jeugd 
Baaten Leen – consulent jeugd 
Nalivayko Alexandra – stagiair jeugd 
Van Bouwel Ive – coördinator projecten 
Machielsen Marc – beleidsadviseur jeugd 
Voorthuijzen David – consulent burgerzaken 
Meeus Hugo – coördinator ruimtelijke ordening en mobiliteit 
Van den Eynde Caroline – commissiesecretaris 
Van Vlasselaer Jamesky, Banahene Richmond - burgers 
 
 
Goedkeuring vorig verslag 
Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd.  
 
 
Voorstelling Turnhout Connect, een project binnen 23dubbel0 
Tine Lescouhier licht dit project toe d.m.v. een Power Point presentatie (zie bijlage).  
 
Vincent Diels vraagt of Turnhout Connect, expliciet gericht op de hiphop/straatcultuur, na 2012 naar andere 
muziekstijlen kan opengetrokken worden. Tine Lescouhier antwoordt dat de jongeren die zij met dit project willen 
bereiken vooral bezig zijn met hiphop, wel breed geïnterpreteerd dus ook bv. Rhythm & Blues. De repetitieruimte in 
jeugdcentrum Wollewei staat wel voor alle jongeren (dus ook alle muziekstijlen) open. Dimitri Gevers vraagt of er 
niet kan samengewerkt worden met muzikanten die in een andere muziekstijl bekwaam zijn. Tine Lescouhier 
antwoordt dat als de tijd er rijp voor is, dit een optie is.  
 
Clara Calis vraagt of de opnames in jeugdcentrum Wollewei gebeurd zijn. Tine Lescouhier bevestigt dit. Het 
afmixen van de CD is wel met (meer gespecialiseerd) materiaal in de studio van Pita Said gebeurd. Vincent Diels 
informeert naar de verhouding vrije tijd/professionaliteit van de inrichting van de studio in het jeugdcentrum. Stan 
Van Hees antwoordt dat deze studio kwalitatief voldoende is ingericht om er een demo op te nemen. Tine 
Lescouhier voegt hier aan toe dat er wel een duidelijke behoefte is aan een meer professioneel ingerichte studio 
(niet enkel van de jongeren die aan dit project deelnemen). Sommige jongeren hebben thuis een dergelijke studio 
en worden overbevraagd. Leen Baaten vermeldt dat een bijkomend probleem is dat geen enkel personeelslid van 
de jeugddienst met dergelijk professioneel materiaal kan werken. Momenteel werkt er een jongeman i.f.v. een 
tewerkstelling art. 60 van het OCMW op de jeugddienst die dit materiaal wel kan hanteren. Hij heeft het huidige 
materiaal al opgekuist en in overleg met alle gebruikers noodzakelijk bijkomend materiaal besteld. Daarom is het 
goed dat via Turnhout Connect de vrijwilligerspool voor de studio kan uitgebreid worden. Greet Bockx vraagt 
hoeveel een volledig professioneel ingerichte studio kost. Dimitri Gevers antwoordt dat dit zeer kostelijk is. Het is 
momenteel ook uitdrukkelijk de bedoeling om beginnende muziekgroepjes er een eerste demo te laten opnemen. Is 
een dergelijke grote investering enkel voor “the top of the art” te verantwoorden? Deze investering kan uiteraard wel 
meerdere muzikale talenten creëren. Er moet m.a.w. een goeie middenweg worden gezocht. 
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Clara Calis vraagt of de opnamestudio in jeugdcentrum Wollewei vaak wordt gebruikt. Stan Van Hees antwoordt 
dat de studio niet zo dikwijls verhuurd wordt, de repetitieruimte wel. Leen Baaten herhaalt dat jongeren die thuis 
over een goed uitgeruste studio beschikken, wel tal van vragen krijgen. Tine Lescouhier benadrukt dat 
jeugdcentrum Wollewei een ideale plaats is voor een professionele studio. Er kunnen meerdere contacten worden 
gelegd. Hugo Meeus stelt voor dat als de muziekacademie op Turnova een professioneel uitgeruste studio heeft, er 
kan samengewerkt worden. Pas beginnende muziekgroepen kunnen in dit scenario in het jeugdcentrum terecht, 
als zij meer kwaliteit hebben ontwikkeld in de muziekacademie. Stan Van Hees vermeldt hierbij de afspraak die 
destijds met de muziekacademie en cultuurcentrum de Warande werd gemaakt op vlak van muziekbeleid: het 
jeugdcentrum is vrijblijvend (bv. laagdrempelige gitaarlessen), de muziekacademie is school- en dus 
diplomagericht en de Warande focust zich op masterklassen. Dimitri Gevers voegt hier ten slotte aan toe dat een 
professioneel uitgeruste studio een punt zou kunnen zijn dat in de verkiezingsprogramma’s kan worden 
opgenomen.  
 
 
Agendapunten uit het schepencollege 
Elektrische voertuigen in actie 
Aan het station en in de Begijnenstraat worden oplaadpalen op twee parkeerplaatsen voor auto’s geplaatst. Voor 
fietsers en scooters voorziet de stad een oplaadplaats op het Zegeplein. Greet Bockx vraagt of er al elektrische 
voertuigen ter beschikking worden gesteld om uit te testen. Luc Hermans antwoordt dat er dit jaar nog voertuigen 
kunnen uitgetest worden. Ook gaat de meerkost van de aankoop van elektrische fietsen en scooters gesubsidieerd 
worden. De mogelijkheden moeten nog bekeken worden maar het is zeker niet de bedoeling om onnodige 
aankopen te doen. Dergelijke aankopen moeten bovendien met de beschikbare budgetten kunnen opgevangen 
worden. Tom Daniëls vraagt of dit project nog gaat geëvalueerd worden. Luc Hermans licht toe dat de 
deelnemende partners vooral ervaringen kunnen opdoen zowel op vlak van technologie als aanbod. Hugo Meeus 
voegt hier aan toe dat studies al hebben uitgewezen dat elektrische fietsen heel populair zijn en een deel van het 
mobiliteitsprobleem kunnen oplossen (bv. vermindering van het aantal parkeerplaatsen). Greet Bockx vermeldt dat 
volgens de Fietersbond de afstanden die met een elektrische fiets worden afgelegd, groter worden. Luc Hermans 
vraagt zich af wat het nut is van verplaatsingen met een elektrische fiets in het centrum. Hugo Meeus haalt het 
voorbeeld van elektrische scooters aan als ambetaneren materiaal over een korte afstand moeten vervoeren. Het 
aantal fietsostrades gaat bovendien sterk uitgebreid worden. Bij uitbreiding wordt het zinvol om zich per elektrische 
fiets van bv. Herentals naar Turnhout te verplaatsen. Dimitri Gevers zou het nuttig vinden dat personen voor een 
korte afstand een elektrische fiets in plaats van de wagen nemen. Hugo Meeus vermeldt nog dat dit ook voor 
senioren geldt, dit bevordert hun gezondheid.  
 
 
Agenda voor de gemeenteraad 
Goedkeuring samenwerkingsovereenkomst met VMSW betreffende heraanleg fietsverbinding richting 
Meuletiende, omgeving kerk en plein aan Steenweg op Oosthoven door stad Turnhout in aanvulling op realisatie 
sociaal huisvestingsproject “Etaf” van De Ark 
Dimitri Gevers licht dit punt toe d.m.v. een Power Point presentatie (zie bijlage). Marc Machielsen voegt hier nog 
aan toe dat er tussen het trapveld en de bejaardewoningen in de Goedendagstraat een doorsteek wordt gemaakt 
naar de kerktuin. 
 
Paul Meeus vraagt of de bunkers in deze site gelegen zijn. Hugo Meeus bevestigt dit. Bij graafwerkzaamheden op 
de site van de vroegere stadsmagazijnen werden twee bunkers ontdekt. De voormalige fabrieksloodsen van Etaf 
werden er blijkbaar bovenop gebouwd. Beide bunkers zijn beschermd en moeten dus behouden blijven. De 
betonconstructie van de bunkers is niet goed genoeg om deze open te stellen, een volledige renovatie zou zich 
opdringen. Daarom zullen de bunkers ondergronds bewaard worden door er een gras/speelplein over te leggen.  
 
Goedkeuring aangepast intern verhuurreglement voor de verhuur van stadswoningen in de Vredestraat en 
Wouwerstraat  
Dimitri Gevers licht dit punt toe d.m.v. een Power Point presentatie (zie bijlage). Dit zijn de laatste sociale woningen 
die de stad verhuurt. Wellicht zullen deze woningen binnen een aantal jaren aan De Ark worden overgedragen. Dit 
is dus een tijdelijke oplossing. Voorstel is om het model van het sociaal verhuurkantoor voor het intern 
huurreglement te hanteren.  
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Peter Reniers vraagt waarom deze woningen nu al niet aan De Ark worden verkocht. Dimitri Gevers antwoordt dat 
de Vlaamse overheid mee betaald heeft voor deze woningen. Voorwaarde was wel dat de stad deze woningen x 
aantal jaren moet verhuren. In afwachting van het verstrijken van deze termijn, zou het niet zinvol zijn om deze 
woningen leeg te laten staan. 
 
Goedkeuring addendum 3 stedenfonds bij de beleidsovereenkomst stedenfonds 2008-2013 
Dimitri Gevers licht dit punt toe d.m.v. een Power Point presentatie (zie bijlage). Een concreet voorstel voor een 
resultaatverbintenis met het sociaal verhuurkantoor wordt op korte termijn uitgewerkt. Op de verschillende 
commissies zullen ook de concrete voorstellen voor de besteding van de financiele middelen van het stedenfonds 
i.f.v. de begrotingswijziging worden toegelicht. 
 
Goedkeuring samenwerkingsovereenkomst tussen stad Turnhout en NMBS-Holding betreffende de ontwikkeling 
van het spoorwegemplacement te Turnhout 
Ive Van Bouwel licht dit punt toe d.m.v. een kaart (zie bijlage). Eind vorig jaar werden er gesprekken met de NMBS 
Holding aangeknoopt m.b.t. de realisatie van een park (in combinatie met een outdoor skatepark en finse piste) op 
de gronden aan het rangeerterrein van de NMBS. Dit ter voorbereiding van de uitvoering van het project 
Begijneveldekens. De NMBS Holding stond niet weigerachtig tegenover dit voorstel, zolang zij de zekerheid kregen 
dat ze hun gronden kunnen valoriseren. Hiervoor verwezen ze naar de ontwikkelingsmogelijkheden van het vorige 
ontwerp RUP Begijneveldekens dat zij destijds gunstig hebben geadviseerd. Een randvoorwaarde in de 
samenwerkingsovereenkomst is dan ook dat de stad, binnen haar wettelijke bevoegdheden, alles in het werk zal 
stellen om het RUP Begijneveldekens binnen een termijn van zes jaar te laten goedkeuren, te rekenen vanaf de 
datum van ondertekening van de overeenkomst. 
 
Voor de overeenkomst worden de contouren van het ontwerp RUP Begijneveldekens als basis genomen, waardoor 
vijf loten kunnen afgebakend worden: 

- Lot 1, zijnde een deel van de Hannuitparking dat bestemd zal worden tot een zone voor straten en pleinen; 
- Lot 2, gelegen langsheen de Begijnendreef, dat bestemd zal worden tot een zone voor 

gemeenschapsvoorzieningen met parkkarakter; 
- Lot 3 en 4 dat bestemd zal worden tot parkzone, waarbij een deel van de grond aangeleverd zal worden 

door de stad (= lot 3) en een deel aangeleverd door de ontwikkelaars (= lot 4); 
- Lot 5 dat bestemd zal worden als stedelijk woongebied. 

 
In het park is het skatepark gelegen op delen van lot 1 en 2 en de finse piste op delen van lot 2, 3 en 4. 
 
In de overeenkomst gaat de stad akkoord met de aankoop van lot 1. Dit lot heeft een grootte van 1.817 m² en zou 
verkocht worden aan een prijs van 250 EUR/m², te indexeren volgens de ABEX-index met als aanvangsindex deze 
van mei 2009, zijnde 684. De nieuwe index is de laatst gepubliceerde ABEX-index voorafgaand aan de 
ondertekening van deze samenwerkingsovereenkomst. Dit komt overeen met een waarde van ca. 475.000 EUR. 
Hiervoor kunnen eventueel middelen van het stedenfonds aangewend worden. Over de andere gronden loten 2, 3, 
4 en 5 wordt een recht van opstal gevestigd voor een periode van zes jaar, tenzij het RUP Begijneveldekens 
vroeger uitvoerbaar is. Indien het RUP Begijneveldekens na zes jaar uitvoerbaar is, wordt een opstalrecht(bis) 
gevestigd voor een periode van 15 jaar, zodanig kan er gedurende een periode van in totaal 21 jaar (= 6 +15 jaar) 
zeker gebruik gemaakt worden van het park tegen een vaste vergoeding. Daarnaast krijgt de stad ook nog een 
optie tot aankoop van lot 3, wat een onderdeel is van de toekomstige parkzone die te verwerven is door de stad, 
tegen een prijs van 80 EUR/m² te indexeren volgens de ABEX-index met als aanvangsindex deze van mei 2009, 
zijnde 684. De nieuwe index is de laatst gepubliceerde ABEX-index voorafgaand aan de lichting van de optie door 
de stad.  
 
Indien er na zes jaar geen uitvoerbaar RUP Begijneveldekens voorhanden is, beschikt de stad voor een maximale 
duurtijd van vijf jaar over een bezettingsrecht over de loten 2, 3, 4 en 5. De bepaling laat onverminderd de 
mogelijkheid voor de partijen om desbetreffend navenant andere afspraken overeen te komen. 
 
Indien er na zes jaar geen uitvoerbaar RUP Begijneveldekens is, krijgt de stad tevens een optie tot aankoop voor: 

- Lot 2 tegen een prijs van 250 EUR/m² voor de gronden tot een diepte van 30 meter van de Begijnendreef 
en tegen een prijs van 80 EUR/m² voor de achterliggende gronden, te indexeren volgens de ABEX-index 
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met als aanvangsindex deze van mei 2009, zijnde 684. De nieuwe index is de laatst gepubliceerde 
ABEX-index voorafgaand aan de lichting van de optie door de stad Turnhout. 

- Lot 3 en lot 4 tegen een prijs van 80 EUR/m², te indexeren volgens de ABEX-index met als aanvangsindex 
deze van mei 2009, zijnde 684. De nieuwe index is de laatst gepubliceerde ABEX-index voorafgaand aan 
de lichting van de optie door de stad. 

 
Indien de stad de opties tot opstalrecht niet licht of het RUP niet tijdig uitvoerbaar is, krijgt de stad een 
bezettingsrecht voor een maximale duurtijd van vijf jaar, waarvoor de stad dezelfde vaste vergoeding zal betalen 
als voor het opstalrecht. Op deze manier blijft de ganrantie dat de finse piste zeker tien jaar lang kan blijven. 
 
Wat de timing betreft, kunnen de eerste ontwerpen van dit park wellicht op de gemeenteraad van september 
worden voorlegd. In het voorjaar van 2013 kunnen de werken vermoedelijk worden aangevangen.  
 
Goedkeuring samenwerkingsovereenkomst tussen stad Turnhout en de andere grondeigenaars in het project 
Bruyne Strijd fase 2 
Ive Van Bouwel licht dit punt toe. Dit gebied situeert zich ten noorden van de Roodkruisstraat. De private partijen 
(Ebelco en de familie Sterkens) en de publieke partijen (de stad en het AGB) hebben zich bereid verklaard om voor 
de ontwikkeling van het projectgebied Bruyne Strijd fase 2 samen te werken. In een eerste fase willen de partijen 
een gezamenlijke visie ontwikkelen waarbij wordt getracht om de private/commerciële belangen in de 
stedelijke/publieke belangen (in concreto: stadsontwikkeling, leefomgeving, mobiliteit, …) te passen. Deze visie 
wordt vorm gegeven d.m.v. een ontwerpend onderzoek dat zal resulteren in een verkavelingsplan dat door de 
partijen gezamenlijk wordt opgemaakt en goedgekeurd. Tevens worden er een aantal basisafspraken vastgelegd 
omtrent de verdere ontwikkeling van het project. De partijen hebben ook afgesproken dat het AGB de 
administratieve afhandeling van de offertevraag van het verkavelingsplan op zich neemt. Vervolgens gaat het AGB, 
wat betreft de gronden die in eigendom zijn van de stad, tot de opmaak van het verkavelingsplan in naam van de 
stad optreden. In afwachting van de opmaak van een nieuwe bijzondere samenwerkingsovereenkomst tussen de 
stad en het AGB draagt het AGB alle kosten terzake (studiekosten e.d.). 

 
Goedkeuring grondruil voor openbaar nut ter hoogte van het Hofpoortpark i.f.v. de goede en noodzakelijke 
inrichting ervan  
Marc Machielsen licht dit punt toe d.m.v. een Power Point presentatie (zie bijlage). Een uitgewerkt ontwerp en een 
daaruitvoorvloeiend voorstel tot grondruil met de notaris wordt op de volgende gemeenteraad ter goedkeuring 
voorgelegd. Bedoeling van dit ontwerp is om meer visibiliteit en sociale controle te creëren. Daarom wordt 
voorgesteld om de aanpalende woning die de notaris in functie van een eventuele uitbreiding  heeft gekocht af te 
breken en te vervangen door een woning op palen. Deze woning beschikt tevens over een terras met uitkijk op het 
(open stuk van het) park. Onder de woning voorziet het ontwerp tien parkeerplaatsen voor de notaris. De huidige 
parking van de notaris verdwijnt m.a.w. met als gevolg dat de sociale controle vanuit de Driezenstraat verhoogt. 
Door de bestaande muur te slopen, is er ook meer visibiliteit vanuit de Gasthuisstraat. Het Hofpoorttheater moet 
een extra nooduitgang tegenover de bestaande nooduitgang creëren om het huidige bezoekersaantal te kunnen 
handhaven. Deze extra nooduitgang komt via een trapdeur aan het park uit. De gemeenteraad moet dit opstalrecht 
in een later stadium nog wel goedkeuren. Wat de inrichting van het park betreft, zullen de waardevolle bomen 
blijven. Voorts komt er lage begroeiing, een grasplein, een wandelpad, meubilair in hout, … de materiaalkeuze 
moet nog meer gespecifieerd worden. De kasseien in het Hofpoortgangetje zullen bovendien vervangen worden 
door doorgezaagde kasseien. Dit ontwerp voldoet aan alle vragen die voorgelegd werden.  
 
Peter Reniers vraagt hoeveel de oppervlakte bedraagt van het stuk park dat met de notaris gaat geruild worden. 
Marc Machielsen antwoordt dat de oppervlaktebalans voor de stad negatief is, nl. -177 m2. De notaris is echter 
bereid voor dit verschil een grondprijs te betalen gelijk aan het schattingsverslag + 30% (46.020 EUR). Met dit 
bedrag kan het park heraangelegd worden. Peter Reniers vraagt vervolgens welke de toegang van de parking is. 
Hugo Meeus antwoordt dat deze parking toeganlijk is via de woning die op palen staat. De woonkamer is bovendien 
ook naar het park gericht. Peter Reniers informeert naar de hoogte van deze woning. Hugo Meeus antwoordt dat 
deze woning in ieder geval hoger is dan de woning die wordt afgebroken. Tenslotte vraagt Peter Reniers of de muur 
volledig wordt gesloopt. Hugo Meeus antwoordt tot aan de winkel. Marc Machielsen voegt ten slotte nog toe dat de 
notaris het plan van dit park aan de stad wil schenken.  
 



Verslag vergadering Commissie 4 van  14 juni 2012 5 / 6 

Principieel akkoord voor de subsidiëring van de inrichtingwerken in de ruilverkaveling Zondereigen 
In functie van ruilverkaveling wordt voorgesteld om de weg boven Steenweg op Zondereigen tot aan de laatste 
woning te betonneren en de weg ter hoogte van Merksplas tot aan de ingang van het bedrijf (concreet eerste 100  
meter) semi te betonneren. De Vlaamse Landmaatschappij, kortweg VLM, heeft een lastenboek voor deze 
infrastructuurwerken opgesteld. De totale kost bedraagt 56.000 EUR. De gemeenteraad heeft het tracé van de 
verharding al eerder goedgekeurd. Nu gaat de gemeenteraad nog het bedrag voor de uit te voeren werken moeten 
goedkeuren. De werken kunnen eind 2013, begin 2014 worden aangevangen.  
 

 
Terugblik realisaties jeugddienst 
Dimitri Gevers licht dit punt toe d.m.v. een Power Point presentatie (zie bijlage). 
 
 
Toelichting onthaalbrochure vreemdelingen 
Een eerste versie van de brochure werd op de vergadering van april besproken. Luc Hermans wil Peter Reniers 
nogmaals uitdrukkelijk bedanken voor de correcte vertalingen in het Duits. Door de ziekte van enkele collega’s werd 
dit punt op de vorige commissie uitgesteld. De brochure werd inmiddels nog wel intern besproken. David 
Voorthuijzen brengt verslag van dit intern overleg uit. De brochure van Kortrijk werd opgevraagd. Deze brochure 
bevat naast een toelichting in het Nederlands, diezelfde toelichting in het Frans, Duits en Engels. De dienst 
burgerzaken vraagt zich af, zeker na deelname aan de werkgroep diversiteit, of het merendeel van de 
vreemdelingen kunnen verder geholpen worden in deze vier  talen. Paul Meeus antwoordt dat dit conform de 
taalwet op bestuurszaken is. Greet Bockx stelt voor om deze brochure mee op te nemen in de Nederlandse 
taallessen van het Huis van het Nederlands, Prisma, CBO, … 
 
De inhoud van de brochure van de dienst burgerzaken is gebaseerd op de meest voorkomende vragen die aan het 
loket worden gesteld, vervolgt David Voorthuijzen. De informatie die in de brochure van Kortrijk wordt meegegeven 
is uitgebreider: tips over vrije tijd, vervoer, gezondsheidszorg, … Een aantal van deze thema’s vindt de dienst 
burgerzaken interessant, nl. inburgering en vervoer, om aan hun brochure toe te voegen. De dienstverlening van 
het OCMW vindt de dienst burgerzaken minder gepast. Stan Van Hees verwijst naar de Jongerenwijzer, een 
jaarlijkse publicatie van de jeugddienst, met een overzicht van onderwijsinstellingen, vrijetijdsinitiatieven en 
hulpverleningsorganisaties. De grootse afnemer van deze brochure is de Post, zij krijgen tal van vragen van 
nieuwkomers. Misschien is het wel interessant om de brochure van de dienst burgerzaken ook aan de Post te 
bezorgen? David Voorthuijzen herhaalt nogmaals het doel van deze brochure: de eigen werking vergemakkelijken, 
geen doorverwijzing naar de hulpverlening. Greet Bockx vraagt of deze brochure nog gaat geëvalueerd worden. Zo 
kan er bijgestuurd worden: informatie toevoegen of verwijderen. David Voorthuijzen zegt dat dit zeker de bedoeling 
is. 
 
Wat het formaat van de brochure betreft, wordt er gedacht aan losse bladen, deze zijn gemakkelijk te vervangen bij 
bv. wijziging van de regelgeving. Peter Reniers stelt voor om de brochure op de stedelijke website te publiceren en 
slechts een beperkte oplage in papieren versie ter beschikking te stellen. 
 
Peter Reniers vraagt nogmaals naar de informatie die er in de brochure zal meegedeeld worden: het initiële idee, 
de basisinformatie dus of een uitgebreider pakket aan informatie? David Voorthuijzen zegt dat de procedures, 
dienstverlening van burgerzaken en andere relevante informatie zoals inburgering, vervoer en afvalophaling zullen 
toegelicht worden. Peter Reniers vraagt of er ook naar specifieke diensten wordt verwezen. Hij haalt het voorbeeld 
van OKAN aan maar dit is misschien geen goed voorbeeld, deze klassen kunnen eigenlijk geen anderstalige 
nieuwkomers meer bijnemen. Greet Bockx vindt dat er juist wel moet doorverwezen worden naar OKAN, er is nl. 
een grote nood aan. Peter Reniers vindt dat dit eerst op een hoger niveau moet opgelost worden. 
 
 
Voorstelling zomerprogrammatie jeugddienst 
Stan Van Hees licht de programmatie toe d.m.v. een brochure. Deze brochure is een bundeling van alle activiteiten 
van de jeugddienst en nog een aantal andere stedelijke diensten zoals sport en TRAM 41. Concreet gaat over de 
volgende initiatieven van de jeugddienst: Binkies Kinderfestival, speelpleinwerking Wollebos, Grabbelpas en Swap, 
Wollewielen en speelstraten.  
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Bas Bax vraagt hoeveel kinderen er dagelijks aan de speelpleinwerking deelnemen. Caroline Van den Eynde 
antwoordt dat er vorig jaar gemiddeld 97 kinderen per dag aan de speelpleinwerking hebben deelgenomen 
waarvan 38% kinderen met een vrijetijdspas en anderstalige nieuwkomers. Bas Bax vraagt vervolgens naar het 
aantal vrijwilligers. Caroline Van den Eynde antwoordt dat dit vorig jaar bijna 60 jongeren waren. Dit jaar zijn er al 
een 70-tal vrijwilligers. Peter Reniers vraagt of de vrijwilligers een cursus hebben gevolgd. Caroline Van den Eynde 
antwoordt dat dit geen verplichting is maar de jongeren wel gemotiveerd worden om de cursus (hoofd)animator te 
volgen. Dit is een cursus die na een stage tot een attest leidt dat erkend wordt door de Vlaamse Gemeenschap. 
Vorige jaar beschikte bijna 7 op 10 vrijwilligers over een dergelijk attest. Naast deze cursus organiseert de 
jeugddienst zelf ook nog vrijwilligersbijeekomsten tijdens het jaar die gericht zijn op teambuilding, specifieke 
vorming en voorbereiding van activiteiten. Greet Bockx vraagt of de jongeren een vrijwilligersvergoeding 
ontvangen. Caroline Van den Eynde bevestigt dit. Monitoren zonder attest ontvangen een forfaitaire 
onkostenvergoeding van 18 EUR per dag, monitoren met een attest 22 EUR en hoofdmonitoren 26 EUR. Stan Van 
Hees voegt hier aan toe dat meerdere gemeentes uit noodzaak zijn overgeschakeld op jobstudenten. Dit komt de 
kwaliteit van de werking niet altijd ten goede, deze jongeren hebben vaak een minder engagement. Caroline Van 
den Eynde verwijst ook naar naar de vijfjaarlijkse enquête die de Vlaamse Dienst Speelpleinwerking bij alle 
speelpleinwerkingen in Vlaanderen heeft uitgevoerd. Hieruit blijkt ook dat onze vrijwilligers een langer engagement 
dan gemiddeld opnemen.   
 
 
Varia 
Praktische afspraken studiebezoek Kortrijk 24 juni 
Wegens te weinig inschrijvingen wordt deze uitstap uitgesteld naar zaterdag 24 november. Hugo Meeus stuurt een 
nieuwe uitnodiging naar de gemeenteraadsleden.  
 
 
 
Caroline Van den Eynde   
commissiesecretaris  


